
 
 
 
 

 
Rotarymøte 08.11.2023. 
 
 
Totalt 13 frammøtte, herav en gjest.  Dessuten deltok Espen på nettet. 
 
President Kjersti ønsket oss velkommen og begynte møtet med diktet «Et naturlig valg» av 
Åse Gulbrandsen. 
 
Steinar informerte oss om at nå var informasjonstavle nr 1 satt opp ved det gamle fergeleiet 
på Stathelle. 
 
Dagens foredragsholder var Eva med temaet «Bærekraft i Norsk Gjenvinning».  Eva er 
ansatt i Norsk Gjenvinning Metall og hadde nylig vært på en inspeksjonstur/studietur til 
gamle og potensielt nye kunder i Asia. 
 
Sirkulasjonsøkonomien er nå virkelig satt i system.  2023 skal være basisår for de målene 
som settes.  NG Metall gjenvinner ca. 80% av det de samler inn. 
 
Vi må stoppe «grønnvasking».  Grønn industri er interessant for fremtidige investorer. 
 
Det må settes opp klimaregnskap, store regneark benyttes for å få fram de aktuelle 
dataene. 
 
Hvor mye forurensing må det reduseres med for å oppnå målene i Parisavtalen?  Hva 
koster det å redusere utslippene av CO2? 
Bedre bærekraft kan gi lavere lånerente i kredittinstitusjoner. 
 
Til sist viste hun en del bilder fra selskaper som de hadde besøkt på reisen i Hong Kong, 
Tailand og India. 
 
På reisen hadde de sett mye bra, men også en del som ikke var så bra. 
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